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Свежа крв у врху СНС значи јачи рад на терену и улазак у нову, модерну фазу странке,
каже за Б92 нова потпредседница СНС Марија Обрадовић.

  

  

Гостујући у Кажипрсту, она је рекла да се нови потпредседнички тим познаје и да ће се
додатно ангажовати у "теренском раду" и разговору са грађанима.

  

"Има озбиљних људи, који воле странку и Србију, има и много експерата на локалу.
Важно нам је да се укључе и они који нису у СНС, како бисмо спроводили развојне
планове по Србији". каже Марија Обрадовић.

  

Говорећи о свом избору, каже да она показује да демократија влада међу
напредњацима. О противљењу Јадранке Јоксимовић су писали медији, али Марија
Обрадовић каже да су оне "добре колегинице". 

  

"Јесте, био је глас против, али се не бих бавила том темом. Мислим да је добро то што
можете да кажете да мислите да неко не треба да буде потављен негде. То је права
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демократска странка, ми се тако не зовемо, али ми се чини да се они који се тако зову не
руководе истим принципима", рекла је она. 

  

На питање о чињеници да је сада једина жена у самом врху странке, да се залаже за
родну равноправност, она је навела да у председништву постоји "женски лоби". 

  

"Тамо је девет жена од 42 члана, што је највећи број досад. Изузетно су активне и
очекујем да направе добре резултате", рекла је она. 

  

Имати "женски лоби" у партији у којој је функционер Братислав Гашић који је смењен са
министарске функције због сексистичког коментара за њу је сасвим нормално. 

  

"Не бих било са чим повезивала ту несретну околност за коју је Гашић платио изузетно
високу цену. То је скуп пример, али вам морам рећи да је управо Бата Гашић веома
цењен члан наше странке, није му то замерено", каже она. 

  

Као председница Одбора за безбедност у претходном скупштинском сазиву,
Обрадовићева каже да би након формирања скупштинских органа он могао да испита
"случај Савамала". 

  

"Случај заслужује да се о њему расправља на Одбору за безбедност. Премијер је рекао
да очекује у наредних неколико дана извештаје надлежних органа, али ми се чини да
смо поново у медијима отишли далеко у играма и предвиђањима. Треблао би да се
држимо чињеница, а прво се говори о анкетном одбору о изборима", каже она.

  

(Б92)
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